
Voortgangsbericht ‘Biodivers boeren op Schiermonnikoog’ 

Met dit voortgangsbericht wil de werkgroep het Breed Overleg kort informeren over de voortgang. 

Binnen het project Biodivers boeren op Schiermonnikoog zijn de afgelopen maanden flinke stappen gezet. 

Het Ministerie van LNV maakte eind december bekend dat de pilot-regeling GLB per half februari 2021 

opengesteld zou worden. In de periode december 2020 – februari 2021 zijn intensieve gesprekken gevoerd 

met de boeren over hun toekomstige, biodiverse bedrijfsvoering en hun keuze over het reduceren van het 

aantal melkkoeien op het eiland. 

 

Op 4 maart jl. hebben zij  overeenstemming bereikt over de aantallen melkkoeien per bedrijf en de verdeling 

van de transitievergoeding. Daarnaast hebben zij onderling afspraken gemaakt over het leveren van melk aan 

de toekomstige zuivelhoeve. Het akkoord op 4 maart was belangrijke input voor de GLB-aanvraag, die 

vervolgens op 5 maart ingediend is door . 

 

Ondertussen wordt er samen met de provincie en LNV gewerkt aan een overeenkomst over de 

garantiestelling voor de transitie en het zuiveltraject en de borging van de stikstofreductie. Belangrijke 

elementen in het afsprakenkader zijn: 

 

- de inzet van de PAS-middelen als reservering voor de transitie van de melkveehouderijbedrijven 

naar een natuurinclusieve bedrijfsvoering op het eiland; 

- de uitgangspunten voor de reductie van het aantal melkkoeien en de borging van de afspraken voor 

een blijvende reductie van de stikstofemissie; 

- de inzet van de PAS-middelen voor de oprichting van de zuivelhoeve; 

- de afspraken over de monitoring en evaluatie. 

 

In het afsprakenkader wordt ook de reductie van het aantal koeien vastgelegd. Daarnaast gaat de provincie 

samen met de boeren nadenken over het vastleggen van een stikstofemissieplafond op eilandniveau (ipv op 

bedrijfsniveau) om voldoende bedrijfsflexibiliteit te houden. 

 

We streven ernaar om de overeenkomst begin april te laten ondertekenen door de boeren, de provincie, 

n het ministerie van LNV. Dat lijkt ons ook een goed moment om een vergadering in te 

plannen met het Breed Overleg. 
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